
 

ANNOUNCEMENT 

 

22 February 2019 

 

 

Launch of CES CRIC Leading Mainland Property Developer Index and Enhancing 

the Dissemination Frequency of CES China Semiconductor Index to Real-time 

 

China Exchanges Services Company Limited (CESC) announced today that it will launch 

the CES CRIC Leading Mainland Property Developer Index (CRIC Leading Mainland 

Property Developer) on 18 March 2019. 

 

The CRIC Leading Mainland Property Developer is designed to track the overall 

performance of the Hong Kong-listed mainland property developers.  Eligible stocks must 

be included in the list of CRIC’s top 100 mainland property developers by sales (克而瑞中

国房地产企业销售排行榜 TOP100), and classified as “Real Estate Development” 

according to the Industry Classification. 

 

The index will be disseminated on a real-time basis via CSIC Index Press.  Close index 

value and total return index value of the CRIC Leading Mainland Property Developer will 

be made available in both HKD and RMB via CESC website and the FTP site of China 

Securities Index Company Limited.  For more information, please refer to the index 
methodology or visit the CESC website (www.cesc.com). 

 

From 18 March 2019, CESC will enhance dissemination frequency of CES China 

Semiconductor Index (CES China Semiconductor) to real-time basis. The index will be 

disseminated in every 5-second via CSIC Index Press during Hong Kong trading hours. 

 

For more information, please contact: 

 

China Exchanges Services Company Limited  

Email:     cescinfo@cesc.com  

Website:  www.cesc.com  

 
About CESC 

 

CESC is a joint venture formed and equally owned by Hong Kong Exchanges and Clearing Limited, the 

Shanghai Stock Exchange and the Shenzhen Stock Exchange.  Its aim is to contribute to the development of 

China’s capital markets.  Registered and incorporated in Hong Kong, CESC was officially launched in 

September 2012 and commenced operations on 30 October.  CESC’s principal businesses include compiling 

cross-border indices based on products traded on the Hong Kong and Mainland securities markets, 

developing industry classifications for listed companies, and developing information standards and 

information products.  CESC also develops financial products to link the Mainland and Hong Kong markets 

with global investors.  China Securities Index Company Limited is commissioned to calculate, provide index 

maintenance and dissemination service for the CES indices. 

 

For further information on CESC, please visit the website at www.cesc.com. 

 

Ends 



 

公告 

 

2019 年 2 月 22 日 
 

 

推出中华交易服务克而瑞内房股领先指数 

及提升中华交易服务半导体行业指数发布频率至实时报价 
 

中华证券交易服务有限公司（中华交易服务）今日宣布将于 2019 年 3 月 18 日推出

中华交易服务克而瑞内房股领先指数（克而瑞内房股领先）。 
  

克而瑞内房股领先旨在追踪香港上市内地地产发展商的表现。符合条件的股票必须

包含于克而瑞发布的克而瑞中国房地产企业销售排行榜 TOP100 内，并根据行业分

类划分为“房地产开发”。 
 

新指数将透过中证指数有限公司的指数通实时发布指数点位。该指数之收市指数及

全收益指数点位将以港元及人民币计算，并于收市后透过中华交易服务网站及中证

指数有限公司的 FTP 站点发布。详情请参阅指数编制细则或浏览中华交易服务网站

（www.cesc.com）。 
 

自 2019 年 3 月 18 日起，中华交易服务将会提升中华交易服务半导体行业指数（中

华半导体）发布频率至实时报价。于港股交易时段内，中华半导体将透过中证指数

有限公司的指数通实时发布指数点位，发布频率为每 5 秒一次。 
 

 

如有垂询，请联络：  

 

中华证券交易服务有限公司  
 

电邮: cescinfo@cesc.com  

网址: www.cesc.com  

 

 
关于中华交易服务 
 

中华交易服务是香港交易及结算所有限公司、上海证券交易所和深圳证券交易所的合资公司，三所

平均出资且股权相等，旨在推动中国资本市场的发展。中华交易服务在香港注册，并于 2012 年 9 月

在香港成立，同年 10月 30日开业。中华交易服务主要从事以三方市场交易产品为基础编制跨境指数，

研究开发上市公司分类标准丶信息标准及信息产品，并将开发全新金融产品，将香港和中国内地的

交易市场连接至世界各地。中华交易服务委托中证指数进行指数编制、指数日常管理及指数发布服

务。 
 

如欲了解公司其他信息，请浏览 www.cesc.com。 
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